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MUDr. Čeplíková: 

Chcela by som pochváliť, bola som na stojisku pozrieť na Severe, na Hodvábnej ulici, veľmi 

pekné stojisko. Majú vybavené s čipom, veľmi jednoduchá manipulácia s čipom, majú tam 

kameru, majú tam svetlo, keď sme otvorili, krásny poriadok. Ja si myslím, že viaceré lokality 

by si mali brať z toho príklad. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka stojiska na Hodvábnej ulici, túto referenciu posunieme tým, ktorí sa zaslúžili 

o tento projekt, bola to iniciatíva tam žijúcich obyvateľov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 


